



Dr Wendy LEE Woon Ming 李煥明博士

BASc UBC, MBA Leicester, DBA UniSA, FBCS, MHKCS, MiProA, MHKIBIM, MIET

Dr Wendy Lee has been working in the ICT sector for many years, and is now the Regional Manager, Taiwan, HK & Macau, of Autodesk Far East Limited. She is also a tech columnist and a former TV programme anchor. She is passionate in promoting Hong Kong's ICT advancement, especially in the areas of creativity, entrepreneurship, STEM, professional development and talent cultivation.

Dr Lee also serves as committee member of industry professional associations and advisory committee, including:

- Past Chairman of the BCS (Hong Kong Section) (2012 - 2013) and current committee member
- Vice President of Hong Kong Innovative Technology Development Association (2018 - Present)
- Member of the Enterprise Support Scheme (ESS) Assessment Panel under the Innovation and Technology Fund (ITF)(2015 - Present)
- Member of the Cyberport's Entrepreneurship Committee Advisory Group (ECAG) (2018 - Present)
- Member of Information and Communication Technology Committee of Scout Association of Hong Kong (2012 - Present)
- Member of Composers and Authors Society of Hong Kong (CASH) (1996 - Present)

Academic background:

- Bachelor degree of Electrical and Computer Engineering at The University of British Columbia (UBC) in Canada
- Master of Business Administration (MBA) at The University of Leicester
- Doctor of Business Administration (DBA) at The University of South Australia

Hobbies

- She is a music composer. She attained piano performance grade and perform as a Keyboardist in live bands.

李煥明博士服務資訊科技業界多年，現任職歐特克遠東有限公司台灣、香港暨澳門地區高級總監，亦是媒體科技版專欄作家，曾擔任電視節目主播，多年來致力推動提升香港資訊及通訊科技業的發展，特別是創意、創業、STEM，以及人才培育和專業地位的提升。

她亦為業內多個專業學會及諮詢委員會服務，其中包括：

- 英國電腦學會(香港分會)前主席(2012 - 2013)、資深會員及現屆委會
- 香港創科發展協會副會長(2018 - 現在)
- 香港特別行政區創新科技署-創新及科技基金企業支援計劃評審委員會委員(2015 - 現在)
- 數碼港企業發展顧問組成員(2018 - 現在)
- 香港童軍總會-資訊及通訊科技委員會委員(2012 - 現在)
- 香港作曲家及作詞家協會會員 (1996 - 現在)

學歷：

- 加拿大英屬哥倫比亞大學(UBC)的電子及電腦工程學士學位
- 英國列斯特大學的工商管理碩士學位(MBA)
- 南澳洲大學的工商管理博士學位(DBA)

興趣

- 業餘作曲人，考獲鋼琴演奏級文憑，為樂隊擔任鍵琴手。